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Dato' Fauzi Bin Abdul Rahman [ lndera Mahkota] minta MENTERI SUMBER 

ASLI DAN ALAM SEKITAR menyatakan adakah Kementerian sedar bahawa 

penduduk di Kg Selamat Pelabuhan dan kampung-kampung dan persekitaranya 

Pelabuhan Kuantan sedangan mengalami penderitaan habuk bijih besi dan kini 

ada penyakit-penyakit kronik paru-paru yang dialami oleh masyarakat setempat. 

Apakah langkah Kementerian bagi memastikan "Ferro dust pollution" ini terkawal, 

di samping perusahaan eksport bijih besi boleh terus berjalan. Bersediakah 

Kementerian mengadakan perundingan dengan masyarakat setempat, Lembaga 

Pelabuhan Kuantan beserta Ahli Parlimen dan ADUN yang berkenaan. 



JAWAPAN: 

Tuan Yang Dipertua, 

Bagi tempoh 2011 sehingga 2014, Jabatan Alam Sekitar telah menerima 4 aduan 

berkaitan operasi stockpile bijih besi di sekitar kawasan industri Gebeng dan 

Pelabuhan Kuantan, Pahang. Semua aduan telah disiasat dan hasil siasatan 

Jabatan ini mendapati aduan yang diterima adalah tertakluk di bawah Akta Kualiti 

Alam Sekeliling, 1974 dan Peraturan-Peraturan di bawahnya. Semua aduan tersebut 

telah dipanjangkan kepada agensi-agensi lain yang berkaitan iaitu Majlis 

Perbandaran Kuantan (MPK), Suruhanjaya Pengangkutan Awam Darat (SPAD), 

Jabatan Mineral dan Geosains Pahang dan Pejabat Tanah dan Galian Negeri 

Pahang. 

Beberapa siri mesyuarat berkaitan isu pembangunan bijih besi telah diadakan bagi 

tempoh 2011 sehingga 2014, yang melibatkan Kerajaan Negeri, agensi kerajaan dan 

pihak swasta termasuklah Persatuan Pengusaha Bijih Besi Negeri Pahang dan 

Gebeng Industrial Support Group (GISG). 

Sekian, terima kasih . 
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